

Jack Corley
November 19, 2019



November 19, 2019



Visit to Kalmykia Builds Bridges of Peace

October 31 - November 4, 2019

Representatives of the Family Federation for World Peace (FFWPU) made a fourth visit to the Russian Republic of Kalmykia from October 31 to November 4, 2019. This time FFWPU worked in partnership with Women's Federation for World Peace (WFWP), an affiliated organization, with support of the Angels of Peace, a youth ensemble that performs traditional Russian songs and dances. [Read more...](#)

**Поездка объединенной команды Федерации семей
и Федерации женщин в Калмыкию.**

31 октября – 4 ноября 2019 г.

Четвертая за 2 года поездка представителей Федерации семей (МАОО Федерация «Семьи за единство и мир во всем мире») в Калмыкию состоялась с 31-го октября по 4-е ноября 2019 года. Особенностью ее было то, что в этот раз все проекты Федерации семей проводились в партнерстве с РОО Федерация «Женщины за мир во всем мире» (www.wfwp.ru) при поддержке вокально-танцевального ансамбля «Ангелы мира». [Читать дальше...](#)



The family club in Zolotievka

November 10, 2019

The meeting of the first family club participants at the village level took place on November 10 in Moldova, after the festival "Happy Families' Day". The head of the village Zolotievka was quite inspired by the festival and the idea of a family club. [Read more...](#)

Семейный клубе в Золотиевке

10 ноября 2019 г.

Встреча участников первого семейного клуба на уровне села состоялась 10 ноября в Молдове, после фестиваля "День счастливых семей". Глава села Золотиевка очень вдохновилась и фестивалем и идеей семейного клуба. [Читать дальше...](#)